
 

 

Årsmøte Holmesund vel 2009  
 
 
 
Oppmøte: 27 personer, inkl styret. 
Sted: Lyngørbrygga, Holmesund 
Dato: 7. August 2009 
 
 
1.  Godkjenning av innkalling. 
              Innkalling godkjent uten kommentar.  
              Møteleder: Pål Castberg 
              Referent: Hanne B. Ruim 
  
2.  Årsregnskap. 
              Godkjent. 
 
3.  Valg. 
              Ønske om å forandre vedtektene, slik at definisjonen på “fastboende” er entydig 
              Endringene i vedtektene skal også tillate avvik fra definisjonen dersom flertallet i årsmøte                                                                       
               tillater dette. Vedtektsendringene tas opp på neste årsmøte. 
 
4.   Årsmelding. 
               Årsmelding godkjent . 
 
5.   Platting. 
               Vedtak godkjent av årsmøte. 
               Elin Sandvold Nilsen ba om å få notert i referatet at når plattingen nå er gjort tilgjengelig for  
               alle, skal dette også være gjeldene praksis også ved en eventuell videre  utbygging av   
               plattinger på Teineholmen. 
 
6.   Komité. 
               Det ble godkjent å opprette en komité for utredning av nye båtplasser.  Komité startes i  
               samråd med styret. 
 
7.   Festkomité 2010 
             Toril Eidbo-Hansen 
               Hanne B. Ruim 
               Anett Gjeruldsen 
 
8.   Postkassestativ. 
               Framdrift i hht styrets forslag ble stoppet. Pieter Spilling er ansvarlig for videre framdrift 
               basert på dugnad.  Tilskudd på  5000.- kr for materialer fra Holmesund vel ble godkjent. 
 
9. Valg av nytt styre. 
            Det ble valgt to nye styremedlemmer. Alice Jervell og Thor I. Olsen  (2 år) 
             Aud S. Vibran ble valgt for to nye år. Pål Castberg fortsetter som sommergjestrepresentant. 
             Jan Pfleiderer ble valgt som formann.  
             Katrine C. Ruim sa seg villig til å fortsette som kasserer,  uten å ha  møteplikt og stemmerett 
             på styremøter. 
             Jon Harald Svendsen og Karen S. Waagestad ble valgt som vararepresentanter. 
              


